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 V TOMTO ČÍSLE: 
 

    NÁCVIK NA SUPERTRIEDU   V SHMÚ          

 

    ŠKOLA V PRÍRODE     NA VYUČOVANÍ 

 

    ROZHOVOR S INGRID        ZÁĽUBY        

          

     POSLEDNÝ POKEC SO ŠTVRTÁKMI    

       

 
 
 
 
 
 
 

 
 

Tlačená verzia časopisu Mravenisko vychádza vďaka dobrovoľnej finančnej zbierke 
rodičov detí 1. stupňa našej SZŠ. 

ĎAKUJEME! 
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SLOVO NA ÚVOD
 
 

 

 

Milí mraveniskoví kamaráti, 

tento koniec školského roku bude pre mňa veľmi významný. Na jednej 

strane sa čiastočne zbavím veľmi náročnej  zodpovednosti voči šesťsto 

ľuďom v našej škole a na druhej strane budem zasa, tak ako väčšinu 

života, robiť to, čo ma vždy  najviac bavilo. Budem zase učiť. Učenie je 

môj spôsob realizácie zdieľania nášho spoločného života.  

Mám životnú príhodu. Stretla som môjho maturanta asi po dvadsiatich 

rokoch od ukončenia štúdia. Keď porozprával o podstatných okamihoch  

zo svojho života, povedal mi: „Vieš, že si mi raz doslova zachránila život? 

Bol som na dne, chystal som sa so všetkým skončiť a keď som si upratoval papiere, našiel som 

pár básničiek R. Thákura, ktoré odzneli v programe na našej stužkovej. A k jednej si Ty vtedy 

dopísala: ....a preto nie je všetkým dňom koniec. Už si nepamätám súvislosti, ale viem, že tieto 

tvoje slová mi pomohli.“ Ani ja som si to nepamätala, ale..... 

Je dobre hovoriť s ľuďmi okolo nás, je dobre počúvať ich,  je dobre byť pri nich, keď to potrebujú 

a preto sa na vás teším na budúci rok! 

                                                                                                                                          

 Maja Smreková 
 

 

 

               JÚN 
 

07.06 – Vystúpenie v DSS Integra, 2. T 
11.06. - 15.06. – Výjazdová škola v prírode, 1. W 
12.06 – Najlepší čitatelia v cukrárni, 2.T 
19.06. – Supertrieda- celoslovenské kolo, 2.T 
24.06. – Beseda s básnikom Erikom Ondrejičkom, 1. W 
26.06. – Hry v prírode, 1. W 

 

     
   Viac sa o júnových akciách dozviete v nasledujúcom čísle časopisu Mravenisko. 
 
 
 
REDAKCIA 
 
Šéfredaktorka: Viera Dršková 
Grafická úprava a distribúcia: Miroslav Rapant 
 
Spolupracovali: Simona Baničová, Liliana Oršulová, Vladimír Záškvara,  
    Barbora Bieliková   
 
Prispievatelia: žiaci 1. – 4. ročníka SZŠ Bajkalská 20, Bratislava 
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 AKCIE MESIACA 
 
NÁCVIK NA SUPERTRIEDU 
Začali sme nacvičovať program na súťaž Supertrieda. Najprv sme 

mali napísať nejakú krátku báseň o kuchárkach, lebo tento rok je 

téma Remeslá. Ďalej sme začali nacvičovať scénku o vlaku a k nej 

aj pesničku. Záverečnú pesničku sme urobili tak, že sme všetky 

pesničky spojili. Nacvičovanie sa mi veľmi páči. Vyrábali sme si 

aj vlastné rekvizity. 

                                                                                                             Lilly Kviečinská, 2. T 

ROZLÚČKA S PEŤOU 
Rozlúčka s Peťou sa mi páčila. Najviac sa mi páčilo, že sme cez angličtinu podpisovali veľkú 

sovu, ktorú potom Peťa na rodičovskom združení dostala. Páčilo sa mi to najviac, pretože keď 

Peťa nečakane prišla na hodinu všetci, sme sa začali smiať. Pani učiteľky mali pre nás nachystané 

aj prekvapenie. Boli sme vďační a páčilo sa nám to.  

                                                                                                          Liana Pavlíková,  4. O 

 

S Peťou sme sa lúčili vo štvrtok cez výtvarnú výchovu. Nachytala nám občerstvenie a my sme sa 

jej mohli poďakovať za 4 roky, ktoré sme s ňou strávili a odovzdali sme jej kytice, čokolády.... . 

Poobede na rodičovskom združení rodičia odovzdali sovičku (veľký vankúš), na ktorom sme boli 

všetci podpísaní. Peťka bola dojatá.  

                                                                                                         Veronika Horská, 4. O 

PRVÁCI V BIBIANE 
V máji sme boli v Bibiane na tvorivých dielňach  V hlavnej úlohe stolička a na ostatných výstavách. 

Cestou nám Vierka rozprávala o historických pamiatkach. Robili sme s záznam do zošitov. Toto je môj. 

 

Sára Hargašová, 1. W 
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       NA VYUČOVANÍ

V minulom čísle sme videli naše šibistrunky, keďže sa pre nedostatok miesta všetky doň nevošli, tu 

sú ostatné. Dobré však? 

                                                                                                                      1. Words 
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NA VYUČOVANÍ 
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ŠKOLA V PRÍRODE – očami druhákov 

                                                                                         

 
NAJLEPŠIE HRY 
Najviac sa mi páčila hra na Kopce. Mali sme sa dať do dvojíc. 

Ja som bol s Viktorom. Získavali sme tam body. Tie najťažšie 

kopce, napríklad Gerlach boli za tri body. Stredné kopce ako 

Kamzík boli za dva body. A najľahšie kopce ako Vtáčnik boli 

len za jeden bod. Spolu sme získali 17 bodov. Zdolali sme šesť 

kopcov! Za odmenu sme dostali cukríky mixle pixle. Výborná 

bola aj hra Pašovanie ovocia. Táto hra bola o tom, že na 

začiatku mal každý papierik, na ktorom mal každý 15 eur. 

Postupne sme kupovali ovocie a predával sme ho. Mohli sme 

pašovať mango, banán a kokos. Keď nás policajti chytili, 

museli sme to ovocie odovzdať. Cieľom hry bolo získať čo 

najviac peňazí. Ja som mal 168 eur. Veľmi sa mi to páčilo.                                                                                                                   

 

Simon Filipoiu, 2. T 

Škola v prírode bola super! 

Hrali sme sa tam rôzne hry. 

Najviac sa mi páčila hra 

Totemy, Hádzanie vajíčok 

a ako sme vyliezali na kopce. Hra Kopce sa mi páčila, lebo sme 

ju hrali v dvojiciach. S mojou dvojicou Veve sme sa veľmi dobre 

zabavili. Hádzanie vajíčok ma bavilo preto, lebo keď sa rozbili, 

hádzali sme ich do potoka. Páčila sa mi aj túra. Teším sa už na 

budúcu školu v prírode.  

                                                                                                            Isabella Vilímová, 2. T 

 

V škole prírode bolo dobre. Najviac sa mi páčila hra Totemy, 

lebo sme tam brali iným tímom šatky. Páčila sa mi aj hra o 

ovocí, kde sme pašovali zakázané ovocie ako banán, mango a 

kokos. V stredu sme išli na dvojhodinovú túru do 

rozprávkového lesa, kde bol aj drevený hrad. Jedlo mi celkom 

chutilo. Písali sme aj listy rodičom. Animátori sa volali: Palči, 

Jurčo, Barča, Katka a Zuzka. Páčila sa mi aj hra, kde sme 

museli liezť na kopce ako Kriváň a Gerlach. Kopce mali 

rôznu bodovú hodnotu. Veľmi som sa tešil na návrat domov. 

                                                                                                            

Christian Pašmik, 2. T 

HÁDZANIE VAJÍČOK 
Keď sme boli v škole v prírode, najviac sa mi páčilo ako sme sa pri jednej hre ohadzovali vajíčkami. 

Hrali sme to v dvojiciach. Hádzali sme si naozajstné vajíčka. Lilly ma raz trafila do tenisky. Andreja 

zas trafili do okuliarov. Keď nám vajce puklo, museli sme ísť k animátorovi. Bola to veľká zábava. 

                                                                                                               

Alica Vanková, 2.T 
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 ŠKOLA V PRÍRODE – očami tretiakov 
 

VEĽKÁ  TÚRA  NA LYSEC 
Vo štvrtok sme išli na túru na vrch Lysec. Z našej triedy 

išlo jedenásť detí a z triedy 4. O išlo šesť detí. Najskôr sme 

sa dali do dvojíc a kráčali po rovine. Potom troška neskôr 

sme kráčali v  rade a prudko stúpali za Vladkom a psom, 

ktorý sa volal Malibu. Keď sa nepočítal Vladko a Malibu, 

tak som bol vždy medzi prvými tromi, ak keď cesta bola 

dosť ťažká. Keď sme sa konečne dostali hore na vrchol, 

Vladko nás vyobjímal od radosti. Hore bola nádherná panoráma. Zapísali sme sa do turistickej 

knihy a aj sme sa vyfotili. Oddýchli sme si a najedli sa. Malibu hľadal krtkov. Dole sme nemohli ísť 

tou istou trasou, lebo bola veľmi strmá. Cesta dole kopcom nám trvala dlhšie než hore kopcom a po 

čase sme zistili, že sme zablúdili. Našťastie sme stretli sme uja, ktorý mal koňa a ten nám ukázal 

správnu cestu naspäť.  

Roman Zelenka, 3. P 

HRA  HÁDZANIE  VAJEC  
V škole v prírode sme robili veľa super vecí, ale mne sa 

najviac páčilo hádzanie vajec. Hra spočívala v tom, že sme 

si v dvojiciach hádzali vajíčko. Keď si vajíčko hodil, tak si 

sa posunul o krok dozadu. Najďalej došli Bruno a Michi. Ja 

som bola so Žofkou a došli sme tiež dosť ďaleko od seba. 

Mne sa táto hra veľmi páčila a stalo sa, že vajce sa mi 

rozbilo o koleno a potom som si ho umývala v potoku, čo 

bol neďaleko. Potok bol plný škrupiniek z vajíčok a niektorí si z nich robili lodičky. Jerguš chytal 

vajíčko do šiltovky a tam sa mu rozbilo. Bola to zábava!      

                                                                                                            Miriam Zemanová, 3. P         

HRA  O  PAŠOVANÍ 
Animátori v škole v prírode pre nás nachystali hru, ktorá sa volala Hra o pašovaní. Najprv sme 

dostali kartičky, na ktorých bolo napísané, koľko máš peňazí. Mohol si si za peniaze kúpiť ovocie, 

napríklad hrušku za jeden peniaz. Hrušku si potom mohol vymeniť u animátora za tri peniaze. Takto 

si nakupoval, až kým si nemal viac peňazí. Potom začala veľká pašovačka. Všetci začali pašovať 

a policajti museli lepšie kontrolovať, kto je pašerák. 

Pašeráci pašovali banány, mangá, bohatí aj kokosy. Keď 

som si išiel kúpiť kokos, hra sa skončila.    

                                                                                                                      

Šimon Jakušík, 3. P 

 
CESTA  ROZPRÁVKOVÝM  LESOM 
Druhý deň v škole v prírode sme išli na cestu 

rozprávkovým lesom. Cesta začala od nášho penziónu 

Brest po lyžiarske vleky a mini zoo, kde boli kamerunské ovce. Tam sme sa zastavili, pohladkali ich 

a niektorí aj nakŕmili tie ovce. Cesta rozprávkovým lesom bola do strmého kopca a bolo na nej asi 

12 rozprávok na paneloch. Boli to napríklad O dvanástich mesiačikoch, Popolvár, Čert a Káča 

a iné. Išiel s nami aj psík Malibu. Všetci sme si po ceste rozprávky čítali. V polovici hore sme sa 

najedli a išli dole. Bolo to dobré.   

                                                                                                                    Jerguš Križan, 3. P 
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 ŠKOLA V PRÍRODE – očami štvrtákov 
 
NAJLEPŠÍ ZÁŹITOK ZO ŠKOLY V PRÍRODE 
Keď sme boli v škole v prírode, mali sme tam množstvo výborných hier. 

Najviac sa mi páčila hra Totemy. Hralo sa to tak, že každý tím mal svoje 

územie, v ktorom bol kruh so  šatkou a tú šatku sme museli chrániť. Páčila 

sa mi aj hra, v ktorej sme museli liezť po kopcoch. Hrali sme hry, 

v ktorých sme si ako tímy museli pomáhať. To sa mi veľmi páčilo. 

Majitelia penziónu Brest vlastnia päť mačiek, jedného psa. Počas nášho 

pobytu sme sa s nimi často hrali. Boli tam super animátori. Často sme 

chodili na prechádzky. Veľmi sa mi tam páčilo.  

                                                                                     

      Ina Vajdová 
Matej Golian: Môj 

najlepší zážitok zo 

školy v prírode bol  

keď sme hrali hry 

Totemy a Pašeráci. 

Veľmi sa mi páčilo, 

keď sme hrali futbal. 

Tiež sa mi páčil od-

dychový čas poobede.  
 

Olívia Oremusová: 

V škole v prírode sa mi 

najviac páčili také veci, 

aké mi ani vo sne 

nenapadnú. Ohadzovanie sa vajíčkami, pašovanie, veže 

z maršmelónov a špagiet. Hlavne boli dobrí 

a vynaliezaví animátori. Páčilo sa mi aj miesto, kde sme 

boli. Pri potoku a na veľkej lúke. A hlavne psík Malibu, 

ktorý chodil na všetky naše túry. 
                                                                                                             
Lucia Krnová: V škole v prírode sa mi najviac páčila 

hra Totemy. Nepáčilo sa mi, že tam nebola nočná hra, 

ale bola tam zábava. Som smutná, lebo sme si nemohli 

kúpiť tričká a iné suveníry. Na izbách bola zábava a so 

školou v prírode som spokojná. 

                                                                                              

Petra Pongrácová: V škole v prírode sa mi najviac 

páčili hry: mali sme si hádzať vajíčka, pohoria, pašeráci. 

Bolo aj viac zábavy, viac turistiky. Bolo  tam lepšie jedlo 

ako v škole.                                                                                                 
 

Ondrej  Husák: V škole v prírode sa mi veľa vecí páčilo. 

Najviac sa mi páčil program a výstup na Lysec (1381 m. 

n. m.). Super bolo, keď sme išli do COOP Jednoty, kde 

sme si mohli kúpiť veľa vecí. Najlepšie hry boli: 

pašovanie, totemy, futbal, lozenie po vrchoch a pexeso. 

                                                                                                                 

Natália Navarčíková: Najviac sa mi v škole v prírode 

páčilo, ako sme sa hrali hru Totemy. Zároveň sa mi 

páčilo, ako sme boli na túre. Varili tam dobré jedlá. Mali 

sme tam super programy pre všetky tri triedy. Len jediná 

vec sa mi nepáčila, otravná zvolávačka. 

                                                                                                      

 

 

Marek Javorka: Môj najlepší zážitok zo školy v prírode, 

je že sme zdolali Lysec. Bola to sranda. Môj druhý 

najlepší zážitok bol, keď sme zdolávali kopce: Gerlach, 

Poľanu, Chopok a mnoho ďalších. Bola to veľká zábava. 

Mne sa animátorský program páčil. 
                        
Silvia Hitzingerová: Najviac sa mi páčila hra Túry. 

Hralo sa to tak, že si bol vo dvojici s niekým a pozrel si 

si mapu (vymyslenú). Vybrali ste si miesto (napríklad 

Gerlach). Šli ste si vybrať počasie. Ak si si vybral slnko, 

mohol si pokojne ísť, ale ak si si vybral mráčik, musel si 

sa vrátiť a vybrať si niečo iné. Potom si šiel po 

vyznačenej ceste krepovým papierom. Keď si prišiel na 

vrch,  bola tam obálka. Vytiahol si si z obálky papierik 

a šiel si dole. Papierik si si nalepil na papier a pokračoval 

si. Bola to najlepšia hra!!!    
 

Ján Fajnor: Môj najlepší zážitok bol, keď sme si 

hádzali vajíčka. Hra prebiehala tak, že sme sa dali do 

dvojíc. Jeden z dvojice dostal vajce. Potom sme si vajcia 

hádzali. Vždy keď si vajce hodil alebo chytil, urobil si 

krok dozadu. Takto sme si hádzali kým sa vajce 

nerozbilo. Keď sa  nejakej dvojici vajce rozbilo, tak sa 

hra skončila. 
                                                                                                          
 

Tereza Katrincová: Najlepší zážitok v škole v prírode sa 

nedá určiť. Bolo tam super. Doobeda sme mali program 

s učiteľmi a poobede s ani-mátormi. Ešte pred 

programom 

s animátormi, 

sme sa mohli 

hrať s mobilmi 

a navštevovať sa 

izbách. 
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ZÁĽUBY 

 

TANEC  
Moja najväčšia záľuba je tanec, tanec, tanec a .... spomínala som už tanec? Tancujem 

spoločenské tance (to je tanec, kde tancuje dievča a chlapec ako tanečný pár). 

Tancujem v INTER-LUBE Bratislava a mám trénerov Eda a Anetku. Edo nás učí 

štandardné tance a Anetka latinsko-americké tance. Na súťaži sme vďaka naším 

trénerom vyhrali 3. miesto. Náš klub je veľký a tancujú tam deti od troch rokov, 12 

ročné deti až po seniorov. Je to pre mňa veľká zábava. Ďakujem svojim trénerom a tanečnému partnerovi.  

                                                                                                    

Tereza Katrincová, 4. O 

STAVBY Z LEGA 
Vo voľnom čase rád staviam lego. Napríklad Ninjago, Lego city 

a iné. Všetko sa to začalo, keď mi bratranec dal lego Star wars. 

Vtedy som zistil, že stavanie lega ma veľmi baví a ide mi to. Je 

to moja najväčšia záľuba. Už sa teším, keď môj brat vyrastie a 

budem lego stavať s ním.  

Lukáš Paľa, 2. T                                                                                                                        

KARATE  
Moja najobľúbenejšia záľuba je karate. Chodil som naň minulý 

rok. Teraz som často chorý, ale chodím na keyboard. Veľmi sa mi 

na karate páčilo. Ale páči sa mi aj hranie na keyboard. A rád čítam 

knihy.                                                                                                       

Šimon Sondej, 2. T 

 
KARATE 
O karate mi povedal otec 

a ja som ho vyskúšala. Na karate chodím dvakrát za týždeň, v 

utorok a vo štvrtok. Učíme sa bloky a údery. Je nás tam šesť 

dievčat. Najviac ma baví kata Ďžudanič. Cvičíme tam: kopy, 

pracovanie v dvojici a kumite. Tento víkend som bola prvýkrát na 

závode. Mala som veľkú trému, lebo mám ešte len biely pás. 

Postúpila som a skončila štvrtá. Bola som prekvapená a šťastná. 

Mám biele kimono a cvičíme bosí. Niekedy sú tréneri prísni a kričia. Keď niekto vyrušuje, musí si v kúte 

spraviť 50 drepov. Chcem tam chodiť aj naďalej. Keď by niekto veľmi veľa vyrušoval, tak ho pošlú domov, 

ale to sa ešte nestalo, lebo všetci poslúchajú. Už tam nemám 

trému. Jednu súperku som tam diskvalifikovala, lebo som ju 

porazila. Je to tak, že sú tam traja rozhodcovia a každý má jednu 

červenú a modrú vlajku. Každá z nás má pás, jedná má modrý a 

jedna má červený. Obidve docvičíme, potom sa zapíska a 

zdvihnú tú vlajku, ktorá vyhrala.  

Veronika Pintérová, 2. T 

BICIE  
Moja záľuba je hranie na bicie nástroje. Musím cvičiť každý deň 

hodinu. Na Valentína ma otec prekvapil novými bicími. Najprv 

mi klamal, že sú to knihy z roboty. Keď sme ich poskladali, zistil som, že sú to bicie. Niekedy sa mi nechce 

cvičiť. 

Jakub Štěpánek, 2. T 
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ZÁĽUBY 

 

HOKEJ 
Hokej som začal hrať v piatich rokoch. Hrám v 

klube Hoba Bratislava. Hrám za tretiakov. Môj 

obľúbený tím je Washington Capitols. Moja 

najobľúbenejšia pozícia je obrana. Môj brat hrá tiež 

hokej. Prvýkrát, keď som hral hokej, stále som 

padal. Tréningy mávam v pondelok, utorok, štvrtok 

a v nedeľu. V nedeľu mávam tréning ráno od 7:15 

do 8:15. Je to super tím. Mám tam veľa kamošov.  
 

Kristián Zelenay, 2. T 

ČÍTANIE KNÍH 
Čítanie kníh ma veľmi baví hlavne vtedy, keď sú tam vtipné príbehy. Za tento 

mesiac som prečítala štyri knihy a dočítavam piatu. Rada chodím do knižnice, 

kde si za mesiac požičiam dve-tri knihy. V rodine všetci radi čítame a máme 

aj veľa kníh. Detských kníh máme vyše 270, ale ešte som ich všetky 

neprečítala. Doma máme niekedy čitateľský klub. Najradšej čítam knihy o 

zvieratách a o detektívnej kancelárii Lassemaja.  

 

Isabella Vilímová, 2. T 

TANEČNÁ 
Tancujem od štyroch rokov. Keď je leto chodíme na sústredenie. Najviac sa teším, 

keď sa ideme kúpať. Moja tanečná sa volá Assos nelux. Venujem sa hip-hopu a 

niekedy disku. Chodím tam rada aj kvôli kamarátkam. Niekedy chodíme na súťaže, 

niekedy tu na Slovensku, ale boli sme už aj v Prahe a raz v Maďarsku. Niekedy máme 

tréningy v sobotu, ale zvyčajne v pondelok a v stredu. Rada tancujem, lebo mi to robí 

radosť. Chodí pre mňa mama a babka. Som v skupine B. Sú aj iné, napríklad skupina 

A alebo juniori. Tancujem štyri hodiny.                                                                                                                             

 

Barbora Kusá, 2. T 

DETEKTÍVKY 
Prvú detektívku som si kúpil, keď som mal šesť rokov. Volala sa Tigrí tím a gladiátorov 

zlatý poklad. Keď som ju dočítal, začal ma Tigrí tím baviť. Začal som si kupovať ďalšie 

Tigrie tímy. Keď som mal šesť a pol roka, vyskúšal som aj Klub záhad, ale ten ma 

nebavil až tak ako Tigrí tím. Kupoval a čítal som aj iné knižky, ale zistil som, že najviac 

ma baví práve Tigrí tím. Teraz si kupujem už len tieto knihy. Už má sedem rokov, ale 

Tigrí tím ma stále baví a aj ďalej ho čítam.                                                                                                               

Simon Filipoiu, 2. T 

JAZDA NA KOŇOCH  
Moja záľuba je jazda na koňoch. Jazdím od dva a pol roka. Začínala som tak, 

že ma vodili a držali za koleno. Potom, keď už som chodila do prvej triedy, 

som jazdila pravidelnejšie. Keď som bola druháčka, tak som prvýkrát spadla 

z koňa, ale nevzdala som to. Na jeseň som bola súťažiť v kategórii drezúra 

klus a vydarilo sa mi to. Vyhrala som prvé miesto. Teraz na jar som bola opäť 

súťažiť. 21. mája som začala cválať na lonžke. Zatiaľ sa mi celkom darí.  

 

                                                                                                                  Sofia Klačanová, 3. P 
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 ROZHOVOR 
 

 

Prívetivá, dôsledná, všetko má vždy pod kontrolou. Cez 
hlavný vchod jej neunikne ani myška. Taká je naša teta 
Ingrid. Funguje ako počítač, logistika je jej silná stránka. 
Naša obľúbená pani recepčná – Ingrid Brisudová. 
            

Teta Ingrid, ako dlho robíte recepčnú na našej 

škole, ako ste sa k tejto práci dostali? 
25. augusta 2018 uplynie 10 rokov, čo som 

nastúpila do zamestnania v tejto škole. Zaujal ma 

inzerát na webe, a tak som zavolala a po 

rozhovore s pani riaditeľkou Smrekovou som bola 

prijatá. 

 

Čo a kde ste robili predtým, ako ste prišli do 

našej školy? Je pravda, že ste boli aj modelka? 

Po skončení školy som nastúpila pracovať ako 

administratívna pracovníčka na útvar obrany 

v jednom veľkom podniku. Po narodení mojej 

dcéry Pavly prišla revolúcia a ja som sa rozhodla 

založiť si živnosť. Keďže mám rada deti, tak som 

si otvorila obchodík pre deti. Obchod som 

vlastnila 19 rokov a potom som sa rozhodla 

zmeniť prácu. A tak som tu. Už ako študentka 

som robila komparz vo filmoch. Bola som na 

komparze aj do amerického filmu Peacemaker 

a bola som na „pľaci“ s Nicol Kidman, Georgeom 

Cloonym. Potom som vyhrala kasting – konkurz 

na reklamu značky Dove, ktorá prichádzala na náš 

spotrebiteľský trh. A nafotila som aj titulnú 

stránku módneho časopisu pre moletky. 

 

Čo vás v práci najviac a čo najmenej baví? 

Neviem to takto rozdeliť. V podstate ma baví 

práca s ľuďmi. Samozrejme, že nie sme všetci 

rovnakí, ale najviac ma hnevá ľudská hlúposť. 

Keby sme sa všetci riadili zásadou, že nemáš 

robiť inému to, čo nechceš, aby robili tebe, bolo 

by na svete omnoho lepšie. A to platí aj pre vás 

deti. 

 

Čo si myslíte o nás prvostupniaroch? V čom sme 

iní, ako veľkáči?  

Každé obdobie dieťaťa je pekné. Osobne si 

myslím, že neexistujú zlé deti. Vy, keď ste prišli 

prvýkrát do našej školy, 

boli ste ako zvedavé, 

bojazlivé osôbky. Nevede-

li ste, čo vás čaká. Keď 

končíte prvý stupeň a prídete do veľkej školy, je 

to ako keď vtáčik opustí ochranné krídla mamičky 

(vo vašom prípade krídla pani učiteľky) a na 

druhom stupni už nesiete zodpovednosť za seba. 

Musíte veľa vecí zvládnuť sami. No a tu vám 

podávame pomocnú ruku učitelia, pán školník 

a ja. Vy na prvom stupni ste hraví, čítate knihy. 

To sa mi na vás páči. U veľkáčov sa mi najviac 

nepáči závislosť na mobiloch. Uvítala som, že sa 

nesmú mobily používať počas vyučovania, ale až 

po jeho skončení. Vtedy si deti sadnú do vestibulu 

a tu, so sklonenou hlavou ďobú, ďobú...., aj vyše 

hodiny a vôbec sa spolu nerozprávajú. Ľutujem 

tiež ich krčnú chrbticu. Vy sa rozprávate, oni už 

medzi sebou nevedia komunikovať. :(  

 

Čím vás dokážu žiaci najviac potešiť? 

Potešiť ma viete tým, že sa usmievate, používate 

čarovné slovíčka a hlavne tým, že ste tu s nami. 

 

Aké máte záľuby a čomu sa doma najviac 

venujete? 

Kedysi som hrala volejbal, ale teraz mám problém 

s kolenami. A tak veľa čítam, baví ma móda 

a keďže som sa stala babičkou, všetok voľný čas 

venujem vnúčikovi Teovi. A ešte varenie 

a záhradka. 

 

Budete mať aj vy prázdniny? Čo budete robiť? 

Keďže ja nie som učiteľka, ale zamestnanec, 

počas prázdnin budem mať dovolenku tri týždne, 

ktoré strávim na chate, v lone prírody. 

 

                                                                          

Ďakujeme za rozhovor. 

                                                                 Rozhovor pripravili Words. 
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POKEC SO ŠTVRTÁKMI  

 

Aký bol tvoj najvtipnejší zážitok počas prvých štyroch rokov v škole alebo v 
našej školičke? 
 
Pavol Z.: Vyhodil som fľašu s vodou do koša, tá 

voda z koša začala vytekať a pretiekla až k 

tretiakom.  

 

Tereza K.: Môj najvtipnejší zážitok bol v ŠvP, 

keď sme sa s Luckou hrali takú veľmi vtipnú hru 

(názov nemôžem prezradiť) a pri tom sme vyjedali 

lentilky.  

 

Hanka L.: Keď Matejovi v prvom ročníku 

vyprskla ryža z nosa. 

 

Ina V.: Môj najbláznivejší zážitok bol, keď som 

do školy priniesla vajíčko, ktoré bolo 24 hodín 

v octe. Hrali sme sa s ním, lebo bolo ako želé. 

Hádzali sme ho o zem a ono aj tak nepuklo. 

Pomenovali sme ho Hopík. Dlho sme sa  s ním 

hrali, bola to zábava. Potom nám však prasklo 

a my sme mu spravili pohreb. Na druhý deň sme 

mali nového Hopíka.  

 

Veronika H.: Môj najbláznivejší zážitok bol, že 

som  sa začala smiať, keď som mala vodu v ústach 

a tieklo mi z úst ako z vodopádu. Celá som bola 

mokrá. Všetci sa smiali.  

 

Leon S.: Veľmi vtipné bolo, keď sme ako prváci 

hrali chytačku  a Matej padol na bočné schody 

vonku do jedálne. Spadol som tam aj ja a rozbili 

sme kachličky na schodoch.  

 

Matej G.: Môj najlepší zážitok bol, keď si Tomáš 

každých pätnásť minút buchol hlavu o tabuľu.  

 

Maximilián K.: Keď som nechtiac vyhodil 

plastelínu na strop triedy a potom som to dlho 

zoškrabával.  

 
Lucia K.: Keď som si na informatike chcela 

sadnúť na stoličku a Leon mi ju zobral a ja som 

spadla. Všetci sme sa smiali.  

 

Tereza G.: Keď sme s Liankou na informatike 

robili projekt a hľadali sme pohlavnú sústavu 

chobotnice, ale namiesto toho nám vyhodilo vo 

vyhľadávaní mužskú pohlavnú sústavu.  

 

Ondrej H.: Môj najvtipnejší zážitok bol v škole 

v prírode, ako sa mi vajce rozpučilo, keď som ho 

chytal pri hre.  

 

Adam D.: Najzábavnejšie zážitky tu zažívam 

každý deň, keď prídem do školy. Niektorí 

spolužiaci si totiž nevedia udržať nervy a správajú 

sa smiešne. 

 

Filip K.: Môj najbláznivejší zážitok bol v škole 

v prírode. Hrali sme hru chytanie vajíčok 

(slepačích). Ja som bol vo dvojici s Leonom. Dali 

sme asi 10 hodov a vajíčko mi trafilo do hlavy 

a rozbilo sa.  

 

Silvia H.: keď sme boli v druhej triede v škole 

prírode mali sme hru niečo ako superstar. Barča 

a Tete mi robili stoličku z rúk. Ešte ju nemali 

hotovú, ale ja som si už išla sadnúť a spadla som 

na zem. Všetci vrátane mňa sme sa smiali. 

 

Ilja S.: Môj najzábavnejší zážitok je zo ŠvP, keď 

sme už mali dávno späť (Ilja, Max, Palo), ale nám 

sa ešte nechcelo, tak sme behali po chodbe.  

 

Tomáš M.: Môj najvtipnejší zážitok bol, keď keď 

sa Natália pýtala: „Videl niekto z vás jedličky?“ 

Alex odpovedal: „Ja som už jedol knedličky!“  

 

Olívia O.: Môj najzábavnejší zážitok (na ktorý si 

spomínam) je, že Lia hovorila Barči tak hlasno, 

aby nenapísala príbeh, ktorý chcela do tohto čísla. 

 
Liana P.: Keď Barča hodila v ŠvP surové vajce 

pri hre do Sisi. Bolo to závbavné, ako niektorí 

skončili. 

 


